
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 1 september 2009 
 
 
Verslag: 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), P. de Jong (secretaris), B. de Vos (marktmeester, tevens 
verslaglegging), mevrouw Maseland, E. Smits, H. Hoens, H. Bex, mevrouw I. Mahu – De 
Ridder, J. Tromp;  
 
Afwezig: 
Met kennisgeving: B. Mahu ; 
Zonder kennisgeving: de Heer Soeters, de vervanger van B. Tebrunsvelt, 
 
 
1. Opening. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
De heer Tromp deelt mede dat hij de uitnodiging voor de vergadering niet heeft 
ontvangen. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
 

1. De brief van I. en B. Mahu wordt bij agendapunt 5. inhoudelijk behandeld. 
 
2. De brief van mevrouw Gonzaga met het verzoek om met eigen materiaal op de 

markt te mogen staan. De commissie kan hiermee akkoord gaan. Wel wordt door 
de heer Bex nog gewezen op het feit dat de wagen waarmee Gonzaga wil komen 
in de toekomst mogelijk niet meer aan de emissie-eisen van vrachtwagen voldoet. 
De marktmeester wil, alvorens toestemming te geven voor het gebruik van eigen 
materiaal, aan de hand van bijvoorbeeld foto’s bezien of de gevraagde 
toestemming kan worden verleend. 
 

3. De brieven van de kramenzetters Schuman en OpHeij, inhoudende de 
aankondiging dat de kosten voor de kraamhuur per 1 oktober omhoog gaan lokt 
opnieuw een discussie uit over de hoge kosten. De commissie zal bij de gebruikers 
van kramen nagaan of er behoefte is aan (een) andere kramenzetter(s) die 
goedkoper kramen kan leveren. De voorzitter vraagt de commissie om hierover in 
het voorjaar 2010 duidelijkheid te geven om zo nodig 1 oktober 2010 het 
kramenzetten aan te besteden. Vooralsnog gaan de kooplieden akkoord met de 
aangekondigde verhoging van de kraamhuur. 

 
De mededelingen van de marktmeester worden aan de hand van de bijlage doorgelopen; 
 
Ten aanzien van de markt Stramproy; 
Het vertrek van de twee kooplieden die kortgeleden op deze markt zijn gestopt stemt de 
commissie niet vrolijk. Wel ziet de commissie in dat markten in kleine gemeenschappen 
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als Stramproy het erg moeilijk hebben en dat voor de resterende kooplieden overleven 
steeds moeilijker wordt. De commissie ziet de toekomst voor de markt van Stramproy in 
de komende 1.5 a 2 jaar somber in. De marktmeester blijft zoeken naar nieuwe 
kooplieden. 
 
 
Ten aanzien van de markt Weert; 
 
Naar aanleiding van de leegstand wordt aan de orde gesteld de eventuele verplaatsing van 
Schaefer naar de plaats van mevrouw V.d. Voort, aangevuld met de twee vrije plaatsen 
daarachter. De commissie acht het in belang van de markt dat op die plaats een mooie 
uitpak komt waarbij tevens de mogelijkheid ontstaat dat de rij Hellings/Prinsen wat breder 
kan worden. Het eventueel verplaatsen van V.d. Voort is een optie. 

 
De invulling van de plaats voor een tweede poelier zou eind augustus plaatsvinden door 
poelier Suylen. Nu, 1 september heeft hij nog niets van zich laten horen. De heer Bex stelt 
voor om contact op te nemen met de Markthal. Hij zal in eerste instantie dit contact zelf 
leggen. 
 
 

3. Verslag van de vergadering van 16 juni. 
 
Het verslag van 16 juni wordt goedgekeurd met dien verstande dat onder punt 3 dient 
worden opgenomen: 
- De heer Bex vraagt of het mogelijk is om op koopzondagen een markt te 
kunnen houden voor de kooplieden van Weert. De marktmeester zegt toe dit te 
onderzoeken.- 
 
Agendapunt 4; 
Terugblik jaarmarkt; mevrouw Mahu stelt nog aan de orde de besteding van de 
reclamebijdrage door de deelnemers aan de jaarmarkt. De heren Bex en Smits geven nog 
een toelichting waarna dit punt wordt goedgekeurd. 
 
 
 

4.  Aantrekkelijkheid van de markt; 
 
Het huis van de Kerstman; 
De marktmeester moet nog bespreken met mevrouw M. Engelen van CWP om bij de 
volgende editie van het Huis van de Kerstman m.b.t. de openingstijden tot een goede 
oplossing/afspraak te komen. (Huis open vanaf 10.00 uur). De commissie stelt dat ze last 
hebben van het huis van de Kerstman, maar hiervoor niets terugkrijgen. 
 
Acties najaar; 
De heer Bex licht toe dat tijdens het 1001 marktenfestival in de herfstvakantie een actie 
wordt gehouden. Er zijn plannen om gevulde boodschappentassen weg te geven of te 
verloten. Er zijn wat problemen om promotiemateriaal collectief te bestellen bij het HBD. 
Om dit soort acties tijdens de markt beter aan het publiek kenbaar te maken wordt 
gevraagd om een geluidsinstallatie. De marktmeester is van mening dat er een 
beschikbaar is en gaat na in hoeverre dit klopt en of over deze installatie kan worden 
beschikt. 
 
Mevrouw Mahu verteld dat TV Limburg een aantal Limburgse markten wil bezoeken en 
daarvan verslag doen. De kosten hiervoor bedragen € 330,00. Geopperd wordt om hier 
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ook het Centrum Management bij te betrekken om hiervan gezamenlijk profijt van te 
hebben. 
 

5. Het concept Standwerkerreglement en de Marktverordening; 
 

In de vergadering van 16 juni is met dit concept door de toen aanwezige leden zonder 
voorstellen tot aanpassing akkoord gegaan. Aan de vertegenwoordigers van de CVAH en 
de standwerkers is, om te komen tot een afgewogen advies aan het college, de 
gelegenheid gegeven om hun mening hierover kenbaar te maken.  
 
Mevrouw Mahu spreekt ook namens de vertegenwoordiger van de standwerkers, de heer 
Mahu, die wegens een onverwachte ziekenhuisopname niet aanwezig kan zijn. 
 
 
Standwerkerreglement. 
 
Artikel 1 van het concept; 
Als eerste stelt zij dat de gemeente in dit artikel een kans laat liggen om goed te kunnen 
controleren aan wie een standwerkersplaats wordt vergund. Zij stelt voor om bij de loting 
de gegadigden niet alleen hun CRK-kaart te tonen maar zich ook moeten legitimeren. In 
haar toelichting zegt zij dat in de praktijk degene die de kaart toont niet altijd dezelfde 
persoon is op wiens naam die kaart staat.  
 
 
Artikel 4 van het concept; 
Mevrouw Mahu stelt dat een vierwekenregeling onrechtvaardig is en door de 
marktmeester nauwelijks is te handhaven, zeker niet als hij bij afwezigheid wordt 
vervangen. Hiervoor moet een sluitend systeem zijn. Over dit punt wordt gediscussieerd 
en de commissie blijft verdeeld. (CVAH en standwerkers tégen, overigen zijn vóór.) 
 
 
Artikel 6 van het concept; 
Het uitpakken van maximaal 25% voor een 2e product ziet de CVAH als moeilijk 
handhaafbaar. Ook hier stuit een vierwekenregeling op dezelfde bezwaren als bij artikel 4. 
De marktmeester is van mening dat hij de grootte van de uitpak van een tweede artikel 
goed kan bepalen en handhaven. 
 
 
Artikel 9 van het concept; 
Het verbieden van uitzoekhandel op standwerkersplaatsen; 
Mevrouw Mahu heeft problemen met het verbod op  “textiel” in de ruime zin. Zij ziet hier 
een handhavingprobleem door onduidelijkheid over wat wel en niet mag worden verkocht. 
De commissie gaat akkoord met het verbod op “uitzoekhandel” zoals dit in het concept is 
opgenomen. Het is aan de marktmeester om hierop na het uitpakken te controleren. 
 
Artikel 11 van het concept; 
Mevrouw Mahu stelt dat op het standwerken moet worden gecontroleerd en gehandhaafd.  
De commissie is het hiermee eens. 
 
Mevrouw Mahu overhandigd afsluitend een 10-tal punten op papier die volgens haar 
dienstig kunnen zijn in een vast te stellen standwerkerreglement. Deze zijn voor 
kennisneming aangenomen. 
 
De voorzitter deelt mee dat op korte termijn een standwerkerreglement ter vaststelling 
aan het college wordt aangeboden. De inbreng van de commissie wordt hierbij in de 
overwegingen betrokken. 
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- Het concept Marktverordening 2010; 
De commissie gaat akkoord met het voorliggende concept. 
 
 
- Het concept Marktreglement 2010; 
De commissie gaat akkoord met het voorliggende concept. 
 
 
 

6. Het beschikbaar stellen van de standwerkersplaats bij de ingang van De Munt als 
vaste standplaats; 
 
In de vergadering van 16 juni is dit agendapunt door de toen aanwezige leden akkoord 
bevonden. Aan de vertegenwoordigers van de CVAH en de standwerkers is, om te komen 
tot een afgewogen advies aan het college, de gelegenheid gegeven om hun mening 
hierover kenbaar te maken.  
  
Mevrouw Mahu kan, ook namens de standwerkers niet akkoord gaan met het omzetten 
van een standwerkersplaats naar een vaste standplaats. Zij licht toe waarom in het 
verleden deze standwerkersplaats tot stand is gekomen. Dit is voornamelijk om ook in de 
wintermaanden een beschutte standplaats te hebben. De standwerkers hebben zich bij de 
nieuwe opstelling van de markt op dit plein sterk gemaakt voor deze “winterplek”.  Verder 
stelt zij dat de koopman die om deze plaats heeft gevraagd al eerder het aanbod heeft 
gekregen om een vaste standplaats in een van de rijen op de Nieuwe Markt in te nemen. 
De marktmeester bevestigt dit. De koopman heeft hiervan afgezien omdat hij deze 
plaatsen minder interessant vond. Deze standwerkersplaats nu voor vast aan hem 
toewijzen zou feitelijk een beloning zijn voor iets waarin hij zelf in grote mate een aandeel 
heeft.  
Gezien deze uitleg herziet de rest van de commissie hun aanvankelijke instemming met dit 
voorstel.  
 
 

7.  Rondvraag en sluiting; 
 
De heer Tromp vraagt of er is nagedacht over het laten doorgaan van een markt voor de 
Kerstdagen. Kersmis valt dit jaar op de vrijdag en zaterdag en is daarom voor de markt 
erg ongelukkig.  
Hij doet het voorstel om op donderdag 24 december 2009 de weekmarkt te houden. 
De overige leden ondersteunen zijn voorstel. De marktmeester gaat hiermee aan de slag. 
 
 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 17 november 2009 om 19.30 uur 
in de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


